
Protokół Nr 20/08 
 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu 
z dnia 15 września  2008 roku 

odbytego w sali konferencyjnej Urzędu Gminy nr 201 
 
 

                                                               Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 800 

                                                                                              Posiedzenie zakończyło się o godz. 1000 

Obecni:  
 

1.  Kazimierz SzarŜanowicz – Wójt Gminy Stargard Szczec. 
2. Jerzy Makowski – Zastępca Wójta Gminy Stargard Szczec. 
3. Daniel Wilk – przewodniczący Komisji 
4. Gabriela Czwertlik – członek 
5. GraŜyna Gajewska – członek 
6. Władysław Kuźma - członek 
7. Wiesław Zakrzewski  – członek 
8. Ksawery Nyks – Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

 
Posiedzenie Komisji o godz. 800 otworzył Przewodniczący Komisji Daniel Wilk , który 
powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu. 
Na podstawie listy obecności  Przewodniczący Komisji stwierdził quorum oświadczając, Ŝe w 
posiedzeniu Komisji uczestniczy pełny jej skład, tj. 5 członków, przy którym Komisja moŜe 
obradować i podejmować prawomocne stanowiska i opinie. 
O terminie posiedzenia Komisji członkowie Komisji zostali powiadomieni pisemnie 
otrzymując materiały. 
Przewodniczący komisji odczytał porządek posiedzenia , w brzmieniu jak niŜej: 
 

1.   Zatwierdzenie porządku obrad, 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji, 
3. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 19.09.2008 roku 
4. Informacja Wójta Gminy na temat realizacji składanych wniosków w sprawie 

sporządzenia lub zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego oraz 
studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego. 

      Stanowisko Komisji na sesję. 
5. Analiza realizacji budŜetu gminy za I-sze półrocze 2008 roku 
6. Sprawy róŜne 
7. Zamknięcie posiedzenia Komisji 

Ad. 1  
Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 
Ad. 2  
Protokół Nr 19/08 z dnia 18.08.2008 roku Komisja przyjęła jednogłośnie bez odczytywania. 
Ad. 3 
Przewodniczący Komisji Pan Daniel Wilk odczytał następujące projekty uchwał 
przygotowane pod obrady sesji Rady Gminy, która odbędzie się w dniu 19.09.2008 roku, w 
następującym porządku: 
                                                            
- projekt uchwały Nr XX/162/08 w sprawie zwołania zebrania wiejskiego – Komisja 
jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 
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- projekt uchwały Nr XX/163/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stargard Szczeciński w 
obrębie geodezyjnym Krąpiel. Z projektem uchwały zapoznał Komisję Wójt Gminy Pan 
Kazimierz SzarŜanowicz. 
Głosowanie Komisji w sprawie w/w uchwały: 
Wstrzymało się – 2 osoby 
Pozytywnie – 3 osoby 
Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 
- projekt uchwały Nr XX/164/08 w sprawie udzielenia dotacji celowej na remont zabytku – 
Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
- projekt uchwały Nr XX/165/08 w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 
Przewodniczący Komisji Pan Daniel Wilk zapytał, kto poniesie koszty związane z remontem 
dróg omawianych w projekcie uchwały, w dalszym ciągu Pan Daniel Wilk zapytał,  co z 
mostami juŜ istniejącymi, tj. moście w miejscowości Lubowo i Poczernin. Czy wraz z 
drogami zostaną przejęte w/w mosty oraz kto w późniejszym terminie będzie odpowiedzialny 
za ich remont, czy  nie obciąŜy to budŜetu gminy.   
Wójt Gminy Pan Kazimierz SzarŜanowicz, poinformował iŜ będzie prowadził rozmowy w 
sprawie  remontu dróg przed ich przejęciem,  a  gdyby to okazało się niemoŜliwe to będzie 
rozwaŜał podpisanie porozumienia z Powiatem o późniejszym remoncie dróg.  
Przewodniczący Komisji Pan Daniel Wilk, stwierdził, iŜ przejęcie dróg na mienie Gminy jest 
zasadne, poniewaŜ tylko to daje moŜliwość budowy chodnika w danej miejscowości, a to na 
dzień dzisiejszy jest koniecznością. Zasugerował równieŜ, iŜ naleŜałoby wykonać ekspertyzę 
mostów w miejscowości Lubowo i Poczernin, aby w najbliŜszym czasie nie było potrzeby 
remontu tych obiektów. 
Komisja złoŜyła wniosek o zdjęcie projektu uchwały z porządku obrad sesji w dniu 
19.09.2008 roku. 
Wniosek przyjęty jednogłośnie. 
 
- projekt uchwały Nr XX/166/08 w sprawie zmian budŜetu gminy na 2008 rok, zmiany 
limitów na wieloletnie programy inwestycyjne oraz zmiany wydatków na programy i projekty 
realizowane ze środków pochodzących z budŜetu Unii Europejskiej, niepodlegajacych 
zwrotowi środków z pomocy udzielanej przez państwa członkowskie (EFTA) oraz innych 
środków zagranicznych niepodlegajacych zwrotowi – Komisja jednogłośnie i pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
Ad. 4 
Komisja zapoznała się z przedstawioną informacją na temat realizacji składanych wniosków 
w sprawie sporządzenia lub zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 
Wójt Gminy Pan Kazimierz SzarŜanowicz poinformował członków Komisji, iŜ w celu 
realizacji podjętych przez Radę Gminy uchwał naleŜałoby zwiększyć zatrudnienie, 
ewentualnie utworzyć nowy referat zajmujący się zagospodarowaniem przestrzennym. 
Przewodniczący Komisji Pan Daniel Wilk, poinformował iŜ w związku z podjęciem przez 
Radę Gminy bardzo duŜej ilości uchwał dotyczących sporządzania lub zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego oraz zmiany studium Komisja wnosi o 
usprawnienie prac związanych z procedurami planistycznymi. W tym celu w razie 
konieczności naleŜałoby rozwaŜyć stosowne zmiany organizacyjne lub zwiększenie 
zatrudnienia. 
Komisja przyj ęła przedstawioną informacj ę i pozytywnie  ją zaopiniowała . 
Ad. 5  
Komisja zapoznała się z analizą budŜetu gminy za I-sze półrocze 2008 roku – Opinia Komisji 
jednogłośnie pozytywna. 
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Ad. 6 
Wójt Gminy Pan Kazimierz SzarŜanowicz poprosił o wydanie opinii przez Komisję 
Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu odnośnie celowości  inwestycji polegającej na 
przebudowie dróg dojazdowych do gruntów rolnych o numerze 292 połoŜonych w obrębie 
Sowno. 
Komisja zapoznała się z omawianą inwestycją, i jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
celowość inwestycji. 
Przewodniczący Komisji Pan Daniel Wilk zapytał, co dzieje się w Gminie z pozyskiwaniem 
środków unijnych. Pan Wójt poinformował, iŜ na chwilę obecną nie ma ogłoszonego naboru 
na wnioski, nie mniej jednak przygotowywane są dokumenty pod przyszłe projekty. JeŜeli 
chodzi o Związek Gmin Zlewni Jeziora Miedwie, to dokonało podziału w taki sposób,  iŜ z 
jednego wniosku napisano trzy odrębne wnioski. Do końca roku zostanie złoŜony wniosek na 
wykonanie kanalizacji w następujących miejscowościach:  Koszewo-Koszewko-Skalin-
Wierzchląd i śarowo-Lubowo-Grzędzice. 
Radny Ksawery Nyks poprosił o przygotowanie umowy na wykonanie placu zabaw w 
miejscowości Poczernin. 
Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz poprosił o opinię Komisji w sprawie zwolnień z opłaty 
planistycznej mieszkańców miejscowości Święte, opłata dotyczy tylko tych terenów które 
zostały wykorzystane pod budowę obwodnicy miejscowości Święte. 
Komisja uznała, iŜ sprawa zostanie przegłosowana na Sesji w dniu 19.09.2008 roku. 
Radny Daniel Wilk zapytał, czy sponsorzy druŜyn sportowych mogą postawić tablicę 
reklamową na boisku Gminy. Wójt Gminy, poinformował iŜ jest to moŜliwe, naleŜałoby 
zawrzeć porozumienie ze sponsorem i przeznaczyć darowane środki na działalność 
konkretnego klubu sportowego. 
Radny Władysław Kuźma poprosił o zabezpieczenie siatką boiska sportowego w 
miejscowości Pęzino. 
Radna Gabriela Czwertlik zaproponowała , aby w budŜecie na rok 2009 zapisać środki na  
wykonanie nowych tablic informacyjnych z oznaczeniem funkcji sołtysa. 
Wójt Gminy poinformował, iŜ w przyszłym roku zostaną zaplanowane środki w budŜecie 
Gminy na wykonanie nowych tablic informacyjnych dla wszystkich sołtysów. 
Radna GraŜyna Gajewska, poprosiła o rozwaŜenie moŜliwości powiększenia kuchni  w 
świetlicy wiejskiej w Pęzinie. 
Radny Daniel Wilk, stwierdził iŜ po wybudowaniu obwodnicy, droga do Lipnika z mocy 
ustawy przejdzie na mienie Gminy, czy od razu nie mógłby przejąć tej drogi Powiat, 
utrzymanie tej drogi będzie bardzo kosztowne. Wójt Gminy poinformował, iŜ podobna 
sytuacja występuje równieŜ w Gminie Kobylanka i naleŜałoby wspólnie negocjować 
przekazanie tej drogi dla Powiatu. 
Ad. 7 
Wobec wyczerpania porządku Przewodniczący Komisji Daniel Wilk podziękował wszystkim 
za udział i zamknął posiedzenie. 
 
 
 
 
 
Protokołowała:                                                        Przewodnicząca Komisji: 
 
Jadwiga Michalska                                                    Daniel Wilk 
Data sporządzenia:                                                     Data podpisania : 
15.09.2008                                                                ........................ 
  


